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BR.0002.20.2016        
 

Protokół Nr XX/16 
z XX sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu  6 lipca 2016 roku 

 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Świerczewskiego 2 w 
Rynie ; w godz.15:00 do 16:10. 
                
 W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy 
 
                                  Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania nad wyborem radnego     
           na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie. 
4. Zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
5. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
6. Przeprowadzenie tajnego głosowania i podjęcie uchwały w sprawie wyboru   
            Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Ad.1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała Pani A. Jucewicz – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła prawomocność obrad. W momencie stwierdzania 
prawomocności w sesji uczestniczyło 15 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.2 Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pan J. Filipek, w imieniu grupy radnych, która zainicjowała dzisiejszą  sesję wniósł o: 
 
1/ wycofanie z porządku obrad: 
pkt.3 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania nad wyborem radnego     
na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie – z uwagi na to, że te uregulowania znajdują się w 
Statucie Gminy 
 
2/ wprowadzenie do porządku obrad: 
 w pkt. 3 -  Wolne wnioski, zapytania i interpelacje radnych. 
 
3/ wprowadzenie do porządku obrad: 
jako punktu 4 – Ustalenie sposobu głosowania nad wyborem Przewodniczącego Rady Miejskiej  
w Rynie– zgodnie z § 51 Statutu Gminy. 
 
Pozostałe punkty porządku , po przesunięciu numeracji, pozostają bez zmian. 
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Pan J. Karpiński- Burmistrz MiG – wniósł o wprowadzenie do porządku obrad: 
 
pkt 7a – Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2016r.- w związku z wnioskiem 
sołectwa Ławki o dokonanie zmian w funduszu sołeckim : przesunięcia środków w kwocie 1 400 zł 
z poz. impreza kulturalno-oświatowa do poz. infrastruktura na plaży wiejskiej – zakup i dowóz 
piasku. 
 
Pan J. Filipek poinformował, że inicjatorzy dzisiejszej sesji nie mają nic przeciwko wprowadzeniu do 
porządku obrad tego punktu. 
 
Pani A. Jucewicz - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej - poddała pod głosowanie porządek obrad z 
zaproponowanymi powyżej zmianami. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, w obecności 
15 radnych. 
 
Ad. 3.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania nad wyborem  
         radnego  na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie – punkt zdjęty z porządku    
         obrad. 
 
Ad.3  Wolne wnioski, zapytania i interpelacje radnych. 
 
Pani J.Kołakowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, że w dniu 4 
lipca br. Komisja wizytowała świetlice wiejskie i w wyniku rozmów tam przeprowadzonych, Komisja 
jednogłośnie postanowiła wystąpić  z  wnioskami o rozważenie możliwości: 
 
1/ oddelegowania pracownika świetlicy socjoterapeutycznej w Rynie – do pracy z dziećmi i 
młodzieżą w świetlicy w Skopie w okresie wakacyjnym 
 
Pani J. Kołakowska dodała, że w świetlicy socjoterapeutycznej jest zatrudnionych 2 pracowników, 
którzy mogliby wspomóc pracę świetlic wiejskich w okresie wakacji, tak jak to bywało już w 
poprzednim roku. 
 
2/ zatrudnienia koordynatora do organizacji zajęć w świetlicach wiejskich. 
 
Pani J. Kołakowska dodała, że ta sprawa była już poruszana na form Rady, ale jakoś nie doszło do 
jej realizacji. Taki koordynato mógłby, mając do dyspozycji czas, możliwości, przygotowanie, jeździć 
do świetlic przynajmniej raz w tygodniu i prowadzić jakieś konkretne zajęcia. Cały czas walczy się o 
to, żeby odciągnąć dzieci od komputera, żeby dać jakąś alternatywę zajęć pozalekcyjnych, 
pozaszkolnych i taka osoba spełniałaby tą rolę i zabezpieczyła tym dzieciom ciekawe formy zajęć. 
Byłoby to z pożytkiem dla dzieci, dla młodzieży, której niestety jest coraz mniej na wsiach. 
 
Pani A. Jucewicz stwierdziła, że dzieci, które nie wyjeżdżają nigdzie na wakacje mogłyby się 
przemieszczać na różne imprezy organizowane w świetlicach wiejskich i wzajemnie jakoś  spędzać 
czas. 
 
Pan K.Jarosz stwierdził, że jest jak najbardziej za. Dodał, że świetlica w Skopie jest jedyną świetlicą 
prowadzoną przez stowarzyszenie, które dostało 10 000 zł na działalność, ale nie ma środków na 
zatrudnienie instruktora. 
 
Pani A. Jucewicz, poinformowała, że sprawę zatrudnienia koordynatora i przesunięcia pracownika 
świetlicy socjoterapeutycznej zgłosili państwo Jaszcz. 
 
 
Pani A. Jucewicz - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej - poddała pod głosowanie wniosek Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu o rozważenie możliwości: 
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1/ oddelegowania pracownika świetlicy socjoterapeutycznej w Rynie – do pracy z dziećmi i 
młodzieżą w świetlicy w Skopie w okresie wakacyjnym. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie, w obecności 15 
radnych. 
 
Pani A. Jucewicz - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej - poddała pod głosowanie wniosek Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu o rozważenie możliwości: 
 
2/ zatrudnienia koordynatora do organizacji zajęć w świetlicach wiejskich. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie, w obecności 15 
radnych. 
 
Wnioski Komisji stanowią załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.4 Ustalenie sposobu głosowania nad wyborem Przewodniczącego Rady Miejskiej  
        w Rynie. 
 
Pani A. Jucewicz  -Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – zaproponowała ustalenie następującego 
sposobu  głosowania: 

1.Karty do głosowania sporządzone wg jednolitej formy zawierają brzmienie: "Karta do 
głosowania w sprawie wyboru radnego na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie". Kandydaci 
na przewodniczącego Rady Miejskiej: (Tu wpisuje się nazwiska kandydatów w kolejności 
alfabetycznej jeden pod drugim). Obok nazwiska z prawej strony umieszcza się kratkę.     

Jeżeli został zgłoszony tylko jeden kandydat karty zawierają brzmienie: "Karta do głosowania 
w sprawie wyboru radnego na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie". Kandydat na 
przewodniczącego Rady Miejskiej: (Tu wpisuje się nazwisko kandydata). Obok nazwiska z prawej 
strony umieszcza się dwie jednakowe kratki: jedna nad wyrazem "tak", druga nad wyrazem "nie".   

2.Radny, gdy kandydatów jest więcej niż jeden, głosuje poprzez postawienie jednego znaku 
"x" w kratce obok nazwiska swojego kandydata na przewodniczącego. Gdy kandydat jest tylko jeden 
radny głosuje poprzez postawienie znaku "x" w kratce nad wyrazem "tak" opowiadając się w ten 
sposób za wyborem na Przewodniczącego Rady, lub w kratce nad wyrazem "nie", opowiadając się 
w ten sposób przeciwko wyborowi na Przewodniczącego Rady.  

3.Jeżeli radny na karcie do głosowania: 
1) postawi znak "x" jednocześnie w kilku kratkach;  
2) nie postawił znaku "x" w żadnej kratce;  
3) wypełnił kartę w sposób niezgodny z ust. 1 
- jego głos uważa się za nieważny. 

4.Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Komisję Skrutacyjną są kartami nieważnymi. 
5.Kart całkowicie przedartych Komisja Skrutacyjna nie bierze pod uwagę. 

 
Pan A. Majgier zaproponował, aby głosowanie przeprowadzić zgodnie z § 51 Statutu Gminy. 
 
Pani A. Jucewicz  -Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – poddała po głosowanie przedstawiony 
przez nią powyżej sposób głosowania nad wyborem Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy sposób głosowania został przyjęty 
jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
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Ad.5 Zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Pani A. Jucewicz  -Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – poprosiła o zgłaszanie kandydatów  
na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rynie. 
 
Pan J. Brant zgłosił kandydaturę Pana Jarosława Filipka. 
Pan J. Filipek wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Pan K. Jarosz zgłosił kandydaturę Pani Aliny Jucewicz. 
Pani A. Jucewicz nie wyraziła zgody na kandydowanie. 
 
Pan R. Jarosz zgłosił kandydaturę Pana Stanisława Kożuszko. 
Pan S. Kożuszko wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Pani A. Jucewicz  -Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – poddała pod głosowanie zamknięcie listy 
kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania  radni jednogłośnie, w obecności 15 radnych, opowiedzieli 
się za zamknięciem listy. 
 
Ad.6 Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
 
Pani A. Jucewicz  -Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – poprosiła o zgłaszanie kandydatów  
do Komisji Skrutacyjnej. 
 
Pan I. Nieckarz zgłosił kandydaturę Pana Sławomira Suchorowca. 
Pan S. Suchorowiec wyraził zgodę. 
 
Pan K. Jarosz zgłosił  kandydaturę Pana Michała Szczebiota. 
Pan M. Szczebiot wyraził zgodę. 
 
Pan J. Brant zgłosił kandydaturę Pana Adama Majgiera. 
Pan  A. Majgier wyraził zgodę. 
 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
 
Pani A. Jucewicz  -Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  - poddała pod głosowanie proponowany 
skład  Komisji Skrutacyjnej : 
1/ Sławomir Suchorowiec 
2/ Michał Szczebiot 
3/ Adam  Majgier. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania radni jednogłośnie, w obecności 15 radnych, opowiedzieli 
się za wyborem w/w osób do składu Komisji Skrutacyjnej. 
 
Pani A. Jucewicz  - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej –  poprosiła Komisję Skrutacyjną  o 
wybranie spośród siebie Przewodniczącego Komisji. 
 
Pani A. Jucewicz  - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – zarządziła 10 minutowa przerwę w 
obradach celem przygotowania przez Komisję Skrutacyjna kart do głosowania. 
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Po przerwie: 
 
Ad.7 Przeprowadzenie tajnego głosowania i podjęcie uchwały w sprawie wyboru     
         Przewodniczącego  Rady Miejskiej w Rynie. 
 
Pan A. Majgier – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – odczytał treść karty do głosowania oraz 
przypomniał ustalony sposób głosowania przyjęty przez Radę w pkt.4 porządku obrad. 
 
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.  
 

Pani A. Jucewicz  - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej –   zarządziła przerwę w obradach dla 

przeliczenia głosów. 
 
Po przerwie, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan A.Majgier  odczytał protokół z 
przeprowadzonego tajnego głosowania, w wyniku którego : 

 
1/  Pan Jarosław   Filipek otrzymał  8 głosów 
2/  Pan Stanisław  Kożuszko  otrzymał 7 głosów. 
 
W związku z powyższym Pan Jarosław Filipek został wybrany na Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Rynie. 
 
Protokół Komisji Skrutacyjnej, karty z głosowania – stanowią załączniki nr 3 i 4 do niniejszego 
protokółu. 
 
Pani A. Jucewicz  - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – poprosiła Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki o przedstawieni opinii o projekcie uchwały 
w sprawie wyboru  Przewodniczącego  Rady Miejskiej w Rynie. 
 
Pan S.Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pani A. Jucewicz  - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Radcę Prawnego oraz Burmistrza MiG. 
 
Pani A. Jucewicz  - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – odczytała treść uchwały w sprawie w 
sprawie wyboru  Przewodniczącego  Rady Miejskiej w Rynie  ( Jarosława Filipka). 
Uchwała Nr XX/143/16 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek – Przewodniczący Rady Miejskiej – podziękował za wybór i obiecał, że będzie 
pracował dla dobra całej Rady Miejskiej. 
 
Pani A. Jucewicz  - Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – przekazała prowadzenie dalszej części 
obrad Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Rynie - Panu Jarosławowi Filipek. 
 
 
                                                                                                Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 
 
                                                                                                                  Alina Jucewicz                                                               
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Pan R. Jarosz poinformował, że powstał Klub Radnych – „ Gmina Ryn dla Rozwoju” w składzie: 
A.Jarmołowicz;K.Jarosz;R.Jarosz;S.Kożuszko;E.Laskowska;M.Szzcebiot;R.Szewczyk. 
Przewodniczącym klubu jest R. Jarosz. 
 
Ad.7a Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2016r. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że zmiana dotyczy przesunięcia środków z 
funduszu sołeckiego Ławki w kwocie 1 400 zł z poz. impreza kulturalno-oświatowa do poz. 
infrastruktura na plaży wiejskiej – zakup i dowóz piasku. 
 
Pan S.Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Filipek – Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmian budżetu gminy na 2016r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 
radnych. 
Uchwała Nr XX/144/16 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
Pan A .Majgier odnośnie wniosków komisji Oświaty stwierdził, że wniosek dotyczący zatrudnienia 
koordynatora nie jest taki pilny i może być rozpatrzony nieco później. Natomiast w sprawie wniosku 
dotyczącego oddelegowania pracownika świetlicy socjoterapeutycznej do świetlicy w Skopie 
zapytał, jakie jest zdanie Burmistrza MiG. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że świetlica w Skopie jest użyczona dla 
stowarzyszenia. W budżecie została określona dotacja na działalność kulturalną, w tym na 
zatrudnienie. Odnośnie pracowników świetlicy socjoterapeutycznej Pan Dyrektor Cybul 
zadysponował tych pracowników z racji tego, że puścił na urlopu pracowników przedszkola. Dodał, 
że na rozpatrzenie tej kwestii poczeka, aż Pan Dyrektor wróci z urlop. 
 
Pan J. Brant pogratulował Panu J. Filipkowi objęcia funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Rynie. Dodał, że bardzo się cieszy z tego , że powstały już dwa Kluby Radnych, bo w poprzednich 
kadencjach nie było klubów.  
Podkreślił, że Pan radny J. Filipek nie jest przyklejony do stanowiska, które objął.  
Zadeklarował, jako Przewodniczący Klubu, że jeżeli Przewodniczący Rady nie będzie budował tej 
jedności między radnymi, nie będzie działał na rzecz Gminy Ryn i jej mieszkańców, to zostaną 
podjęte takie kroki, jak ostatnio. Stwierdził, że po to został wybrany, aby jednoczyć, a nie dzielić. 
 
 
Ad.8 Zamknięcie posiedzenia. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku  Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie zamknął obrady XX 
sesji. 
 

 
Protokółowała:                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej   
              
 Bożena Dybała  
                                                                                                 Jarosław Filipek 
 

 

 


